
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 9/9/2024

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου
Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας

ΘΕΜΑ: «Το Δημοτικό Συμβούλιο Σαμοθράκης κατά των θαλασσίων
ανεμογεννητριών»

Κύριε Υπουργέ,

Κατόπιν προσφάτου συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Σαμοθράκης, όπως
ενημερωθήκαμε, και συμφώνως εισηγήσεων εκπροσώπων του Ινστιτούτου Αλιευτικών
Ερευνών και του Ελληνικού Κέντρου Θαλασσίων Ερευνών, ελήφθη ομόφωνη απόφαση
υποστήριξης σχετική με την έγκριση ψηφίσματος εναντίον της εγκατάστασης
υπεράκτιων ανεμογεννητριών βορείως της Σαμοθράκης. Κύριοι λόγοι, στους οποίους
εδράζεται η εν λόγω απόφαση, είναι οι κακές επιπτώσεις που θα επιφέρει η λειτουργία
τους στο θαλάσσιο περιβάλλον, καθώς επίσης τόσο στον τουρισμό όσο και στην αλιεία.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Δεδομένου ότι ο οι δημότες Δήμου Σαμοθράκης δεν αναμένουν ανταποδοτικά τέλη από
την τοποθέτηση θαλασσίων ανεμογεννητριών και επιπροσθέτως λόγω των
επιβαρυντικών επιπτώσεων που εκτέθηκαν, κατά τη συνεδρίαση του Δ. Σ. του
ομώνυμου Δήμου, προτίθεστε όπως απορρίψετε τον σχεδιασμό της εταιρείας περί της
τοποθέτησης του υπεράκτιου αιολικού πάρκου;
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